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the appliance is to be supplied through a residual current device (RCD) having a rated residual 
operating current not exceeding 30 mA.
This appliance is considered to be suitable for use in countries having a tropical climate. It may 
also be used in other countries. 
This product can be used in tropical climates





Warning:
1. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with reduced physical, sensory 
     or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they have been given supervision or instruction 
     concerning use of the appliance in a safe way and understand the hazards involved. 
     Children shall not play with the appliance. Cleaning and user maintenance shall not be made by children without
     supervision.
2. The appliance has a heated surface. Persons insensitive to heat must be careful when using the appliance. 



stop using it and contact our customer service hotline.



Side Panel

Hand Airbag

Footrest Air Bag

Pillow

Speaker

Backrest Pad

Controller

Seatrest

USB charger

Shoulder Airbag

Foot roller



more than 30cm more than 12cm

66kg
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Note: The default time for all massage functions is 15 minutes.
          The chair will be off after 15 min’s use.

1. Power
Press the Power button to switch on the massage chair. Press this button again to switch off the
massage chair. The massage chair will then return to the origin position.

2. Program selection
Rotary switch can rotate to select different massage program. A1 Relaxation > A2 Waist relief >
A3 Neck & shoulder > A4 Sweet dream > A5 Vitality

3. Upward / downward
In the spot / partial massage, the user may press and hold this button to move massage roller 
up / down. Once the massage rollervreach the desired location, simply release the button and 
the massage roller will fixed at the preferred place.

4. Intensity
Use to control air bag pressure.

1. Power

2. Program selection

3. Upward / downward
5. Spot / Partial

6. Full body / Partial airbag

7. Manual4. Intensity

8. Foot roller
10. Zero Gravity / Stretch / Cradle mode
11. Ascend

9. Descend
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5. Spot / Partial
In manual massage, press this button to control massage position at back from Spot > Partial > OFF.

6. Full body / Partial airbag
Press this button to activate airbag masage. The massage sequence will be ( hand shoulder and leg ),
( hand and shoulder ), ( leg and foot ).

7. Manual
Press this button the apply manual massage, the function will change in sequence of kneading > 
knocking > clapping > Shiatsu > kneading & clapping > swedish > tapping > rolling.

8. Foot roller

Press this button to activate foot roller, press again to turn off.  

9. Descend
Press this button to descend massage chair. press again to stop when it reach desired angle.

10. Zero Gravity / Stretch / Cradle mode
Zero G 1 > zero G 2 > back to origin.  
Press and hold the button for 3 second to activate swing mode. To turn off, repeat the similar step.

11. Ascend  
Press this button to ascend massage chair. press again to stop when it reach desired angle.
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Bluetooth connection 
Turn on mobile phone bluettoth function
bluetooth version 2.1 and above, bluetooth name: OGAWAOG5208+xxxxx, the pin number: 9999
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please contact our customer service hotline.

please contact our customer service hotline.
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65W

AC 220-240V~, 50-60Hz

Approx. 81kg

100kg

Approx. 148.5cm*75.5cm*116m

Approx. 66kg

Approx. 163.2cm*70.6cm*92cm

Approx. 140.3cm*70.6cm*107cm

Approx. 15 minutes (automatic power-off)

Approx. 88cm±5%

Kneading: Approx. 16 times/min. ~ approx. 30 times/min.
Beat: Approx. 52 times/min. ~ approx. 72 times/min. (single side)

Moving speed: Approx. 2.5 ~ approx. 5.5cm/s±10%

and up-down moving: Approx. 4cm~13cm

Backrest: Approx. 118°~135°
Footrest: Approx. 110°~164°

Massage wheel spacing (including massage wheel width) during use of the product
Massage wheel spacing (including massage wheel width) during rolling on the back
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干

失

誤用



污

啟動



腿



警告：
1.8歲及以上兒童，身體、感官或精神能力減退人羣，缺乏經驗和按摩知識人羣，在接受有關安全使用本設備的
    監督或指導，並瞭解相關危險的前提下，可以使用本設備； 
    兒童不得在本設備上玩耍，不得在沒有監督的情況下進行本設備的清潔和維護。 
2.器具有發熱表面，對熱不敏感的人使用時必須注意。



請停止使用並與我們的客戶服務部聯絡

在 下



側板扶手

扶手氣袋

腳墊

枕頭

喇叭

背墊

控制器

座墊

USB充電口

肩部气囊

脚底滚轮



more than 30cm more than 12cm

66kg
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1. 電源鍵
按下電源鍵後，按摩椅處於開機狀態並且電源燈常亮，按下功能鍵開始時執行按摩功能
並同步計時，再次按下電源鍵開機，按摩球歸位，按摩椅背也歸位。

注意:所有按摩功能的默認時間爲分鐘，椅子將在使用15分鐘後關閉。

2. 旋鈕開關
轉動旋鈕可以選擇不同按摩程式執行，A1全身放鬆>A2腰部舒緩>A3頭肩放鬆>A4睡眠
舒緩>A5活力放鬆>關閉，依次迴圈。

3. 上/下鍵
手動模式下執行任一按摩手法，再執行定點功能，可用上/下鍵控制按摩球高度。

4. 充氣強弱
可以控制氣袋按摩力度大小。
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5. 局部/定點
手動模式下，可以控制按摩球分別在全背>定點>局部，依此迴圈。

6. 全身/局部氣壓按摩
手動模式下，按下此按鍵執行輪流充氣 手肩與腿腳>手部&肩部充氣>腿部&腳部充氣>
關閉，依此迴圈。

7. 手動技法
按下此按鍵按摩球可以執行手動手法 揉捏>捶打>敲擊>指壓>敲拍>瑞典>連擊>行走>
關閉，依此迴圈。

8. 腳滾
按下此按鍵可控制腳底滾輪開關。

9. 倒背
按下此按鍵可以讓靠背執行到最大角度。

10. 零重力/伸展/搖籃模式
短按一次零重力一檔，短按第二次進入零重力二檔，長按3秒進入伸展/搖籃模式，零
重力狀態下再短按一次，整機歸位。

11. 起身

藍牙音樂功能
手機播放音樂：先打開手機藍牙功能，然後選擇按摩椅音箱藍牙設備，(OGAWA-OG52
08-XXXXX)。待手機自動匹配好按摩椅音箱，即可通過按摩椅音箱播放手機音樂功能。
藍牙首次連接需要輸入PIN碼，密碼是9999。

按下此按鍵可以讓靠背恢復到初始角度。
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誤用
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乾
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客戶服務

客戶服務
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聲

與客戶服務聯絡
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2.5cm/s 5.5cm/s

65W

140.3cm*70.6cm*107cm

163.2cm*70.6cm*92cm

81kg

148.5cm*75.5cm*116cm

100kg

66kg

52 72
16 30

88cm±5%

4cm~13cm

118°~135°
110°~164°
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